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Eläinsuojelu on noussut viime vuosina yhä enemmän EU:n asialistalle. 
Hyvä niin. 
 
Eläinsuojeluasiat ovat tärkeitä. Olen puolustanut niitä voimakkaasti koko 
meppiurani ajan. Näin aion ja lupaan tehdä myös jatkossa, mikäli minut 
parlamenttiin valitaan. 
 
Eläinkokeet ovat yksi kiistanalaisimmista eläinten kohteluun liittyvistä 
asioista. Jatkossa on tärkeätä, että panostuksia lisätään erityisesti 
vaihtoehtoisten menetelmien kehittämiseen eläinkokeiden sijasta. 
 
Hevosten teuraskuljetusten raakuuteen on puututtava. Euroopan 
komission toimet eivät ole olleet asiassa riittäviä. 
 
Kaikkia eläimiä on kohdeltava hyvin. Myös kulkukoiria. Niille ei saa 
aiheuttaa tarpeetonta ja turhaa kärsimystä. 
 
Eläinsuojelu on meidän jokaisen vastuulla. Euroopan parlamentin 
vaaleissa ratkaistaan, mihin suuntaan eläinsuojelulainsäädäntöä jatkossa 
kehitetään. 
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